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ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 

PRECS: 

 
1. Preguem al govern que reparin l'asfalt de la cruïlla que hi ha entre el carrer Arxipreste Rigau i 

el carrer Doedes (cruïlla Mas Taxonera). 
 

2. Tornem a pregar al govern que s'arregli la rotonda del capdamunt de Canalies. 
 

PREGUNTES: 

 
1. Ha valorat el govern un servei d'autobusos directes a Barcelona com a alternativa al pèssim 

servei de Rodalies? 
 

2. Últimament, vivim situacions bastant crítiques a les hores punta amb els aparcaments de 
càrrega i descarrega, l'última viscuda el passat dimarts. Ens podria explicar el govern quin 
protocol hi ha en les zones de càrrega i descarrega en la part baixa de la Riera? 
 

3. Després de les últimes declaracions fetes sobre les obres de les Clarisses, ens podria informar 
el regidor en quin estat està i quines seran les pròximes accions? 
 

4. Ens podria explicar el govern el perquè es denega l’ocupació de via publica al 
Casal Popular Norai? 

 
5. Demanem el govern si ens podria explicar a què és degut l'augment de la quantitat de bosses 

de brossa pel carrer. Ha variat alguna cosa en la recollida o en el reforç? Quina quantitat de 
rebuig s'està cremant diàriament? 
 

6. Ens pot explicar el regidor d’Esports com van les obres del pavelló i quin és el termini? Quina 
és la data de l’acta de replanteig? 
 

7. Hem pogut sentir per les ones de Ràdio Arenys que hi ha hagut un error amb la terrassa del 
Frankfurt Arenys. Ens podrien explicar en quin estat està i quin dispositiu hi ha perquè els 
serveis d'emergència accedeixin al carrer? 
 

8. Els últims mesos hem pogut veure alguns accidents a la sortida de l’autopista per la part alta 
de la Riera. Ens podria explicar el govern com està la futura rotonda que ha d’anar allà? 

 
9. Ens podria informar el regidor d'Educació en quin estat està les zones d'ombra de l'Escola 

Joan Maragall? 
 

10. Aquesta setmana hem pogut veure el comunicat del CAU Flos i Calcat a les xarxes socials. Ens 
podria explicar la regidora com pensa gestionar aquesta situació i quina solució s’ha donat?  

 
11. El ple del mes de setembre, el regidor d'Educació, ens va comentar que a octubre seria 

publicat el plec de l'Escola de Música. Ens podria informar en quin estat està actualment? 
 

12. Ens podria el regidor establir un calendari amb les diferents fases de la reforma del mercat? 
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13. Setmanalment, a la zona de l'Asil Torrent, hi ha molta brutícia que provoca el mateix mercat. 
S'ha pensat en alguna actuació extraordinària? 

 
14. Ens podria explicar el govern els avenços que hi ha en la recepció de les urbanitzacions? 

 


